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Heeft wethouder Besteman tijdens het persmoment rondom de terugkeer van het skatepark 
gesprekken gevoerd met de betrokken jongeren over de invulling van het skatepark en heeft 
ze misschien nog meer informatie bij deze groep weten op te halen over wensen voor 
speel/ontmoetingsplekken voor de doelgroep vanaf 13 jaar?  
 
Beantwoording 
Tijdens het persmoment op 20 september 2021 waren een 12-tal skatejongeren en een aantal ouders 
aanwezig waar gesprekken mee gevoerd zijn over de nieuwe skatebaan.  
Een aantal jongeren had een zelfgemaakte maquette meegenomen van karton en tape. Zij hadden 
goede ideeën over hoe de skatebaan eruit zou moeten komen te zien en ook goede suggesties 
m.b.t.  de ondergrond. (lage weerstand, sneldrogend na regenval, niet te grof ). 
 
Een aantal van deze jongeren zal in de Herfstvakantie meedoen aan een ontwerpsessie (welke 
elementen moeten en welke elementen mogen). Dit dient als input voor het programma van eisen 
voor de aanbesteding.  De jongeren worden dus actief bij het ontwerp betrokken.  
 


